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TitreFr
Communiqué du 23 avril 2020,réunion hebdomadaire du Comité interministériel chargé d'évaluer et de suivre la mise en oeuvre de la stratégie 
gouvernementale de riposte contre la pandémie du COVID-19 au Cameroun

TitreEN
Press release of April 23, 2020, weekly meeting of the Interministerial Committee responsible for evaluating and monitoring the implementation of the 
COVID-19 government response strategy against the pandemic in Cameroon

DescriptionFr
• le point actualisé de l'évolution du COVID-19 au Cameroun; • la revue des mesures prises pour limiter l'expansion du coronavirus dans les centres 
pénitenciers; • le rapatriement des camerounais en détresse à l'étranger, suite à la fermeture des frontières nationales; • les modalités de déploiement des élèves 
et des étudiants dans les salles de classe et amphithéâtres, à compter de la date indicative de reprise des cours le 1er juin 2020.

DescriptionEn
• the update on the evolution of COVID-19 in Cameroon; • the review of the measures taken to limit the spread of the coronavirus in penitentiary centers; • the 
repatriation of Cameroonians in distress abroad, following the closure of national borders; • the procedures for deploying pupils and students in classrooms 
and amphitheatres, from the indicative date for resuming classes on June 1, 2020.
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